
PROTOKOLL FRA STYREMØTE 05/2023 
– 2025 

09. desember 2023.

Color Line Oslo-Kiel 

Til stede: Aleksander Wråli, Egil Olsen, Else 
Marie Fjeld, Roger Aandalen, Ove Solbakken og 
Martin Gøranson 

SAK 26 

SAK 27 

SAK 28 

GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA STYREMØTE 04 2023/2025 

Vedtak:  
Styret besluttet 
å godkjenne protokollen fra styremøte 04 2023/2025 

TILDELING NM INDIVIDUELT/SAK BEHANDLET PÅ EPOST 

Seksjonsstyret behandlet søknad fra Helios IF om å arrangere 
Norgesmesterskapet i boccia individuelt i 2024. Seksjonsstyret tildelte 
Helios IF mesterskapet.  Martin Gøranson var inhabil i saken og 
uttalte seg ikke

INFORMASJON 
- Orientering rundt landslagstrener
- Nyopprettet Ungdomsutvalg
- Info om Norgesserien og Norgesmesterskap 2023
- Administrasjonen deltatt på; Møte med rekrutteringsgruppe, dialog med

blindeforbundet, seminar med Geir Lippestad, rapportering Post 3
m/NIF, rekrutteringsdager Valnesfjord Helsesportssenter

- Bistått Helios IF i styresak
- Søknad prosjekt Teppecurling



SAK 29 

SAK 30 

SAK 31 

Vedtak: 
Styret besluttet 
å ta informasjonen til orientering 

BUDSJETT 2024 

 Administrasjonen utarbeidet forslag til styrende budsjett for sesongen 2024 som 
seksjonsstyret behandlet. 

Vedtak: 
Styret besluttet 
å godkjenne vedlagt budsjett for 2024. Underskuddet dekkes av egenkapitalen. 

TILDELE NORGESMESTERSKAPET I TEPPECURLING 2024 

 Seksjonen har mottatt en søknad fra Sarpsborg Boccia og teppecurlingklubb om å 
arrangere NM i teppecurling 2024  

Forslag til vedtak: 
Styret besluttet 
 å tildele Sarpsborg BTK Norgesmesterskapet i teppecurling for 2024. 

OVERGANG TIL PARSPILL I BOCCIA 

 Året 2023 har vært en prøveordning under lagkonkurransene i boccia. Vi har testet 
ut parspill. Ordningen har fungert godt og i november har dette vært ute på høring 
hos våre idrettslag. På bakgrunn av prøveordning og tilbakemeldingene fra våre 
IL, diskuterte seksjonsstyret om dette blir en permanent overgang.     

Vedtak: 
Styret besluttet 
å vedta fra 2024 fast parspill i boccia, basert på tilbakemeldingene fra våre 
idrettslag. Gjelder Norgesmesterskap og Norgesserien i alle klasser



SAK 32 

SAK 33 

SAK 34 

KVINNE-OG HERREKLASSER I BOCCIA 

 Seksjonsstyret diskuterte seg om vi skal teste egne kvinne- og herreklasser i boccia 
sesongen 2024. Prøveordningen har vært på høring hos våre klubber men 
dessverre har ikke mange klubber uttalt seg. 

Vedtak: 
Styret besluttet 
å  ha en prøveordning i 2024 med egne kvinne- og herreklasser i klasse 4 og åpen. 
Prøveordningen evalueres etter sesongen, sammen med våre idrettslag. Gjelder 
Norgesmesterskapet og Norgesserien.

NYTT REGELVERK BOCCIA GJELDENDE FRA 2024 

 Seksjonsstyret diskuterte nytt regelverk i boccia, gjeldene fra sesongen 2024. 
Regelverket ble sendt ut på høring til våre idrettsklubber og seksjonsstyret har 
arbeidet med tilbakemeldingene på Arbeidsmøte i desember. 

Vedtak: 
Styret besluttet 
å vedta nytt regelverk i boccia gjeldene fra sesongen 2024 etter drøfting av 
innsendte forslag. 

EVENTUELT 

Møteplan 2024 
'
Styremøte 6, 25.01. 17.30
Styremøte 7 14.03. 1730
Styremøte 8 3.mai. 

Seksjonsstyret avholdt et minutts stillhet for de som har forlatt oss i 2023. 
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